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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:1120 Skatt på engångsartiklar

Nu under coronapandemin har restaurang- och nöjesbranschen fått det rejält 
svårt. De kämpar för sin överlevnad. Straffskatten på engångsartiklar kommer 
som ett ytterligare sänke till en bransch som redan ligger ned. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Ser ministern det allvarliga i situationen, och kan ministern tänka sig att dra 
tillbaka förslaget om införandet av skatt på engångsartiklar eller åtminstone inte 
införa skatten under 2021?

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-21
Besvaras senast
2021-01-04


